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Hei! 

Finnoonportin joukkorahoituksen päättymisestä on kaksi kuukautta ja tässä välissä Suomi on ehtinyt 

uinahtamaan kesälomillekin. 

Finnoonportin työt ovat kuitenkin edenneet suunnitellusti ja ensimmäiset työvaiheet tontilla on jo tehty 
puuston perkuun myötä. Työhön osallistuvat ovat jatkaneet suunnittelupalavereita urakan yksityiskohdista 

heinäkuunkin aikana Lehto Groupin johdolla. 

Huoneistojen myynti on ymmärrettävästi ollut säästöliekillä kesän ajan potentiaalisten asiakkaiden lomien 

vuoksi. Käynnissä olevien myyntineuvottelujen lisäksi markkinointiponnisteluja on sunnattu myös 

mahdollisiin vuokralaisiin sekä pääomasijoittajiin. Myynnin edistymistä ja kauppojen toteutumista on 

parempi arvioida kesän käännyttyä syksyksi. 
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Olemme luoneet kyselyn Finnoonporttia rahoittaneille selvittääksemme esimerkiksi joukkorahoituksen 
motiiveja ja näin parantaaksemme palveluamme jatkoa ajatellen. Arvokkaita vastauksia on tullut ilahduttava 

määrä, kiitos niistä! Kysely on vielä auki, joten olemme edelleen kiinnostuneita palautteestasi ja kuulemaan 

näkemyksiäsi! 

Kyselyyn 

Olemme yhteydessä syksyn mittaan uuden sijoittajakirjeen myötä kertoaksemme hankkeen etenemisestä. 

Ole yhteydessä meihin, mikäli sinulla herää kysymyksiä Finnoonporttiin liittyen! Kuulemiin! 

 Terveisin, 
 Jukka Kajan 

 Joukon Voima 

 toimitusjohtaja 

 0504674740

http://joukonvoima.us10.list-manage.com/track/click?u=d8cad5f9efb16ed136145996e&id=218a145f43&e=aaabdd9ff0

